
ZAPISNIK 08. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

08. sjednica Izvršnog odbora Saveza izviđača Hrvatske održana je 01. listopada 2019. godine u 
prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.00 sati  
 
Sjednici su prisustvovali sljedeći članovi Izvršnog odbora: 
 
Bojko Kukić, predsjednik, Nenad Andrašek, član, Siniša Ivanković, član.  
Odsutna je Mirela Varović koja se unaprijed ispričala. 
 
Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 
Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora: 
 
Tamara Karlović, administrativni tajnik, Gorana Kukić, Filip Kovačević i Roberta Selihar, članovi 
Odbora za naobrazbu. 
 
Bojko Kukić, predsjednik Izvršnog odbora, predlaže sljedeći dnevni red: 
 

Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice 

2. Naobrazba ciklus 2019/2020   

3. Boranka 2019 

4. Razno 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen s 3 glasa ZA.  
 

 
AD1. Verifikacija zapisnika sa 7. sjednice 
 

Kukić predlaže da se usvoji Zapisnik sa zadnje sjednice IO kako bi se objavio na web 
stranicama Saveza.  Zapisnik je  prihvaćen jednoglasno s 3 glasa za.  

 
AD2. Naobrazba ciklus 2019/2020   
 

Izvještava Kukić. S obzirom na situaciju koju trenutno imamo u sustavu naobrazbe, a 
nakon nedavno održanog sastanka Odbora za naobrazbu pozvao sam članove Odbora da 
prezentiraju zaključke navedenog sastanka te prezentiraju planove za predstojeći ciklus 
naobrazbe. Riječ predaje Gorani Kukić koja prezentira zaključke koji su doneseni na sastanku 
Odbora za naobrazbu te okvirni plan aktivnosti u sustavu naobrazbe za sljedeći ciklus. Nakon 
provedene rasprave doneseni su sljedeći zaključci: 

1. Završiti s licenciranjem ovogodišnjih tečajaca na tečaju za odrasle voditelje, zaduženi za 
provedbu Filip Kovačević i Stanko Horvat 



2. Do 15.10. pripremiti i poslati raspis za regionalne tečajeve, odnosno poslati javni poziv za 
izvršne organizatore regionalnih tečajeva s rokom prijave 01.12. 

3. U suradnji s načelnicom za informiranje osmisliti marketinšku strategiju za animiranje i 
privlačenje što većeg broja tečajaca na tečajeve te osmisliti na koji način privući nove 
ljude za rad u timu za naobrazbu 

4. Dostaviti IO okvirni financijski plan potreba u naobrazbi za sljedeću godinu kako bi se 
mogao napraviti plan sufinanciranja aktivnosti u naobrazbi te prikupljanja sredstava i 
uvrstiti sve potrebe sukladno financijskim mogućnostima i proračun za sljedeću godinu 

5. IO se obvezuje pomoći oko logističke potpore za provedbu šumske škole 
Zaključci su prihvaćeni jednoglasno s 3 glasa za. 

 
 

AD3. Boranka 2019. 
 
 Izlaže Kukić sukladno prethodnom izvještaju kojeg je podnio Špicer. U četvrtak, 26. rujna 
održana je konferencija za medije u rasadniku Hrvatskih šuma Piket kod Zadra. Na konferenciji 
smo najavili aktivnosti u novoj sezoni Boranke koja uskoro kreće te širenje akcija na Zadarsku 
županiju. Uz Savez izviđača Hrvatske, Hrvatske šume i HGSS, na konferenciji su sudjelovali 
zadarski župan i zamjenik župana te predstavnici najvećih sponzora ovogodišnje kampanje – 
Raiffeisen banke i Sindikata preporod. 
 
Konferencija je bila jako dobro medijski popraćena te su do sada objavljeno 24 medijske objave 
o konferenciji – u uredu je dostupan prikupljeni press clipping s objavama. 
Također, započeta je suradnja sa Zadarskom županijom na projektu Boranka, a nadamo se da 
ćemo to moći iskoristiti i za druge buduće aktivnosti. 
 
Kako je najavljeno, sljedeći vikend krećemo s prvim akcijama pošumljavanja, a cjelokupni 
raspored aktivnosti je poslan prije početka sjednice. 
 
Udruge su obaviještene o terminima i u toku su prijave.  Prva dva vikenda su već popunjena. 
 
Ovoga godine, spavanje će biti organizirano u osnovnim školama u Splitu, Solinu i Zadru. 
 
Idući četvrtak, 3. listopada, organiziramo konferenciju za medije i u Splitu, u naselju Žrnovnica, 
koje pošumljavamo idući vikend. Tu će biti pozvani svi partneri s područja Splitsko-dalmatinske 
županije. Press konferencija će biti u održana četvrtak u 13:00 sati.  Informacije su primljene na 
znanje 
 
 
AD4.  Razno 
 
 Izvještava Andrašek. Sukladno preuzetoj obvezi s prethodne sjednice članovima IO je 
dostavljen prijedlog plana aktivnosti za sljedeću godinu. Nakon provedene rasprave dogovoreno 
je da se prijedlog plana aktivnosti pošalje na uvid i nadopunu predsjednici odbora za program 
Katici Konstantinović, Načelnici za međunarodnu suradnju Tanji Tutić te načelniku za Naobrazbu 
Smailu Hibeljiću i predsjedniku odbora za naobrazbu Stanku Horvatu. Dat će im se rok od 10 
dana da nadopune plan kako bi se nakon toga objavio javni poziv za izvršne organizatore 



nacionalnih aktivnosti i javni poziv za izvršne organizatore regionalnih tečajeva naobrazbe. 
Zaključak je donesen jednoglasno s 3 glasa za. 
Sukladno raspravi vezano za kalendar aktivnosti i provedbu izviđačke lige, odnosno 
orijentacijskih natjecanja donesena je odluka da se uputi javni poziv za prijavu kandidata za Tim 
za natjecanja. Odluka je donesena jednoglasno s 3 glasa za.  
Članovi IO su donijeli odluku uz prethodnu suglasnost predsjednika Vijeća Borisa Krajinovića da 
se operativno planiranje ove godine održi od 15. do 17. 11. u Virovitici. Zadužuje se Ivanković da 
pripremi obavijesti i informacije vezano za organiziranje i dolazak dužnosnika na planiranje. 
Vezano za upit o ustupanju PDF izdanja Izviđača u Prirodi za objavu u aplikaciji IK Javor nakon 
provedene rasprave zaključeno je da zbog intelektualnog vlasništva nad knjigom Savez nije u 
mogućnosti odobriti navedeni zahtjev. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 3 glasa za. 
Također vezano za primjedbu IK Javor za poštivanje dogovorenih rokova predložit će se 
predsjednici IK Javor Jadranki Kokolari da za Savjetovanje odraslih voditelja ako želi pripremi 
predavanje/radionicu na tu temu. Zaključak je prihvaćen jednoglasno s 3 glasa za. 
Karlović predlaže da se izvrši prodaja dijela deviza koje imamo na računu kako bi se omogućilo 
redovno financijsko poslovanje Saveza. Nakon provedene rasprave odlučeno je da se izvrši 
konverzija 20.000,00 eura. Odluka je donesena jednoglasno s 3 glasa za. 
 
 
Sjednica je završila u 20.00 sati. 
 

Zapisnik vodila: 
Tamara Karlović 

 
 

Predsjednik Izvršnog odbora: 
Bojko Kukić 


